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VERSLAG VERGADERING 
donderdag, 9 november 2006 

 
 
Aanwezig : Danny Van Laethem, Filip Baguet, Kris Beullens, Lieven Cnudde,  

Thierry Godefroidt, Stefaan Decock, Anne Deseure-Vanmaercke 
Aimé De Langhe, Luc Vlerick, Ilse Van Robbroeck-Cornette,  
Daniëlle De Munter, Hilde De Wolf-Van Parys, Josiane Martens-Detandt, 
Marc Vanderbeken en Dina D’Haene-Librecht 

 
Verontschuldigd : Johan Vanden Daele, Peter Degraeve, Cathy Claessens en  

Hildegart De Smet-Vandendriessche 
 
Afwezig: Marc Dewaele 
 
 
1. Welkom en bezinning 
 
We verwelkomen vandaag speciaal mevr. Daniëlle De Munter, die ons vanuit de 1ste  jaars komt 
versterken. 
De 2 andere vertegenwoordigers konden vandaag niet aanwezig zijn maar hebben hun 
medewerking toegezegd. 
Dit jaar waren ook verschillende ouders die lieten weten dat zij bereid zijn mee te werken aan 
activiteiten georganiseerd door de school, waarvoor onze dank. 
 
 
2. Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering (26/9/06)  
 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
Opvolging: de verslagen van de andere geledingen zullen aan het OC bezorgd worden via e-mail. 

 
 
3. Evaluatie: 
 
Ouderavonden 1ste jaars: goede opkomst, positieve echo’s, weinig uiting van klachten (ook 
niet met betrekking tot de middagregeling, maar die lln hadden natuurlijk geen ervaring met 
de vorige regeling). Het blijft een zinvolle formule met een informele babbel als afsluiter. 
 
Culinaire uitstap Gent: ondanks een zwakke gids, vond iedereen het een goede formule. Je 
hebt meer kans om met verschillende collega’s te praten. 
Bedankt Josiane voor de organisatie. 
 
 



4. Stand van zaken themagroepen 
 
Communicatie: het rapport in het 1ste jaar werd herwerkt: bij de GO’s wordt er steeds een 
percentage, een mediaan en een midscore vermeld.  
De school heeft ook het zorgteam verder uitgebreid (meer info kan nagelezen worden in de 
College Info van begin november). Momenteel zijn er 5 GON-lln (Geïntegreerd Onderwijs) 
op school, vooral uit het autisme spectrum. 
 
Profilering OC: er werd een vragenlijst opgemaakt naar ouders met betrekking tot de 
verwachtingen/ werking van het OC. De leden hebben nog een aantal suggesties zodat de lijst 
zal worden herwerkt. Samen met een begeleidend schrijven zal ze dan via de leerlingen 
meegegeven worden. Aan de klastitularis zal gevraagd worden een vermelding in de agenda 
te maken die door de ouders moet getekend worden als teken van ontvangst. Zij zullen ook 
gevraagd worden in te staan voor het ophalen van de ingevulde documenten. 
 
 
5. Overzicht percentage geslaagde oud-studenten in het hoger onderwijs (in functie 
van studierichtingen) 
 
wordt verschoven naar een volgende vergadering in functie van de verwerking van de gegevens 
 
 
6. Oprichting interne schoolraad 
 
Kan het zinvol zijn om voor bepaalde thema’s een aantal leerkrachten samen te brengen met 
ouders om van gedachten te wisselen (als tegenvoorstel vanuit de directieraad voor de deelname 
aan de vergaderingen van het OC door leerkrachten)? 
Het OC vindt dat beide vormen van samenwerken moeten kunnen en vragen daarom aan de 
directie om de agenda van de vergadering van het OC uit te hangen bij de leerkrachten, zodat 
geïnteresseerden in functie van de agenda steeds aanwezig kunnen zijn en zich welkom weten. 
 
 
7. Toelichting directie  
 
- Er wordt gemeld dat er elk jaar meer verloren voorwerpen zijn en dat 1 schenking aan 
minderbedeelden op het eind van het jaar niet meer zal volstaan in functie van stockage-ruimte.  
Het OC geeft de suggestie om op oudercontactavonden een duidelijke pijl naar de ruimte met 
verloren voorwerpen te voorzien en de mogelijkheid tot bezichtigen te vermelden op de uitnodiging 
voor het oudercontact. 
- De school zal meewerken aan een Europees elektronisch onderzoek ism de RUG naar de  
voedings- en bewegingsgewoonten van jongeren (Helena-project). 
- De directie engageert zich om op een meer gestructureerde manier het OC op de hoogte te brengen 
van een overlijden binnen of verwant met de school. 
- Een aantal jonge leerkrachten willen zich engageren om een 7-daagse reis naar Zwitserland te 
organiseren voor 45 lln uit het 2de jaar, begin juli. De bedoeling is een low budget reis (via 
jeugdherbergen) uit te werken waarbij de leerlingen zelf instaan voor hun onderhoud en maaltijden. 
Het OC is het initiatief wel genegen maar vraagt zekerheid naar verantwoordelijkheidszin van de 
leerkrachten en naar de voorwaarden van de verzekering via de school. Daarom vraagt het OC dat de 
betrokkenen een voorstel zouden uitwerken, vooral een praktische regeling, en dit terugkoppelen 
/toelichten op een volgende vergadering van het OC. 
 
 



8. Varia 
 
- zowel de school als het OC kregen van ouders een aantal vragen met betrekking tot het 
aantal gefactureerde kopies. De directie beaamt dat er een duidelijk systeem uitgewerkt werd 
om alles juist te verrekenen. Verdere info zal in de College Info opgenomen worden.  
Aan de leden van het OC wordt gevraagd eens na te gaan of een leerkracht die een handboek 
deed aankopen deze ook daadwerkelijk gebruikt en niet enkel terug valt op kopies. 
- er werd vastgesteld dat Cd-roms die deel uitmaken van een handboek en 2de hands worden 
aangekocht, problemen geven bij het installeren in functie van de programma’s. Ook stelt 
men conflicterende programma’s vast als men lln in verschillende jaren heeft waarvoor een 
aparte Cd-rom gebruikt wordt binnen eenzelfde vak. 
Er wordt gevraagd dat ICT-leerkrachten feedback zouden geven aan de lln voor installatie van 
die programma’s. 
- Er wordt vastgesteld dat er te weinig vegetarische maaltijden beschikbaar zijn.  
Normaal kan dit niet aangezien de maaltijd de dag op voorhand dient besteld te worden, maar 
niet alle lln zijn zich van deze regel bewust. 
- Kan er gezorgd worden dat de Thebaanse trompetten een oefenlokaal blijven behouden, ook 
in de toekomst. 
- Er wordt gevraagd hoever men staat met een veilig fietsbeleid: als men de fiets gebruikt voor 
uitstappen dan moet men steeds een fluovestje dragen. Helmgebruik is moeilijker realiseerbaar 
aangezien men geen echte bergruimte heeft hiervoor. De llnraad bezint zich wel rond stimuli die 
het gebruik van bescherming kunnen verhogen (geven van incentives).  
Verder kregen alle 1ste jaars 2 knipperlichtjes gratis (via de Levenslijn actie met Tom Boonen). 
Voor de 3de graad is een handboek met Cd-rom beschikbaar ter voorbereiding van het theoretisch 
rijexamen. 
Vanaf januari 2008 zal er per graad verkeerseducatie gegeven worden via de politie. 
 
 
 
 
De volgende vergadering gaat door op dinsdag, 12 december en NIET op 18/12 zoals eerder 
voorzien. 
 
 
 
 

Dina Librecht,  
Secretaris OC  


